

NOTICE 通告

PDC-2026-N077

致瑜翠園第六座住戶：

妥善處理垃圾

服務處發現有部份住戶沒有將垃圾如廚餘、外賣盒等垃圾沒有放入垃圾桶內。此舉不但會令蟲鼠滋生，影響環境衛生，更阻礙緊急通道。

本處懇請各住戶將垃圾袋袋口紮緊後放入各座垃圾房內之垃圾桶，並將桶蓋蓋好。另外，請提醒各家庭成員依照正確方法處理垃圾。

服務處特發此通告提醒各住戶，衷心希望各住戶通力合作，共同維持一個清潔衛生的居住環境。如有任何查詢，歡迎致電2458 7256與本處職員聯絡。



瑜翠園服務處 啟

2026 年 6 月 22 日

To: All residents of Block 6 of Peridot Court

Date: 22 June 2026

Proper Handling of Rubbish

It has come to our attention that some residents have not been disposing of their rubbish, such as leftover food or takeaway boxes, properly in the rubbish bins. Such inconsiderate behavior not only attracts rats and insects but also creates health hazards and obstructs emergency passageways.

To this end, we kindly request your co-operation in maintaining a clean and hygienic environment by placing securely tied rubbish bags properly into the lidded rubbish bins provided in the refuse room. Please pass this message to all members of your household so that to keep our living environment clean and tidy.

Thank you for your attention and co-operation. Should you have any enquiries, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

Peridot Court
Management Services Office

此通告可於生活樂應用程式上瀏覽。版權所有，不得轉載。
This notice can be read on Live e-asly app. All rights reserved.



此通告張貼至 2026 年 6 月 29 日
This notice would be posted until 29 June 2026

詳情請瀏覽網站：www.peridotcourt.info
Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info



PMC Licence No: C-499163

啟勝管理服務有限公司
Kai Shing Management Services Limited